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PROTOKÓŁ Nr XLVI/17 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 25 stycznia 2018 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. obsługi biura Rady– Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 18.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia 

XLVI sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach 

uczestniczy 13 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni zostali 

usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, 

◦ Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek, Pani Agata Brzezińska. 

◦ Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

◦ goście: Pan Józef Osesek – Wody Polskie Zarząd Zlewni Tczew, Pan Adam Małż 

(dawniej ZMiUW), Pan Wojciech Pałka – KZSW Kwidzyn, Pani Ewa Stec – Radna Powiatu 

kwidzyńskiego., 

◦ pracownicy urzędu Gminy Kwidzyn.  

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XLVI obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków  

w związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (13 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu geodezyjnego Baldram, 

2) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kwidzyn w 2018 roku, 

3) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków:  

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

5) w sprawie planu pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XLV sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  
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poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Z uwagi na obecność gości  Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności poprosił 

ich o zabranie głosu. 

 

Ad. 4. Wystąpienie zaproszonych gości.  

 

Pan Józef Osesek – Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie” - Zarząd 

Zlewni w Tczewie. 

Zastępca Dyrektora poinformował, że 1 stycznia 2018 roku w związku z wejściem 

w życie ustawy Prawo Wodne nastąpiła zmiana struktury zarządzania w Gospodarce 

Wodnej. Połączone zostały struktury Zarządu Melioracji Województwa Pomorskiego 

(który zajmował się „wodami rolniczymi”) z Regionalnym Zarządem Gospodarki Wodnej 

w Gdańsku (który zajmował się rzeką Wisłą, oraz na terenie Gminy Kwidzyn – rzeką 

Liwą). Ponadto w kompetencjach i strukturach Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

zostały przejęte zadania i kompetencje, które wykonywało Starostwo Powiatowe  

w Kwidzynie (w zakresie pozwoleń wodno – prawnych) oraz Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska (w zakresie wydawania opinii i uzgodnień w zakresie ochrony  

środowiska w stosunku do wód). „Wody Polskie” jest to instytucja Skarbu Państwa, 

która składa się z Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie, którym kieruje 

Prezes Wód Polskich. Obecnie istnieje 11 regionalnych zarządów gospodarki wodnej. 

Ponadto w jego strukturach są zarządy zlewni, a na terenie Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Gdańsku jest ich pięć: Gdańsk, Elbląg, Tczew, Chojnice, Toruń.  

W każdym nadzorze prowadzone jest biuro podawcze, gdzie można składać wszelkie 

wnioski. Przekazał, że na tym terenie znajduje się także nadzór wodny w Kwidzynie.  

W strukturach tego nadzoru pracę wykonują pracownicy byłego terenowego oddziału 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych województwa pomorskiego.  

Pan Józef Osesek poinformował, że do końca ubiegłego roku był pracownikiem 

żuławskiego zarządu melioracji i urządzeń wodnych w Elblągu. Od 2 stycznia został 

przeniesiony do pracy w Zarządzie zlewni w Tczewie, gdzie pełni funkcję zastępcy 

dyrektora. Dyrektorem tego zarządu jest Pani Barbara Jezierska.  

 Poinformował, że zadania i usługi w zakresie utrzymania rzek, wałów i urządzeń 

melioracji na terenie Gminy Kwidzyn w roku ubiegłym zostały wykonane za łączną 
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kwotę około 369 000 zł przez Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych oraz kwotę około 

260 000 zł przez RZGW Gdańsk. Wykonane zostało: utrzymanie wałów 

przeciwpowodziowych Wisły i Liwy, dwukrotne okoszenie, konserwacja kanałów 

melioracyjnych, rozbiórka i modyfikacja tam bobrowych, hakowanie rzeki Liwy oraz 

oczyszczenie piaskownika w Białkach. Ponadto wykonane zostały prace konserwacyjne 

na rzekach i kanałach przez osoby skazane na mocy porozumienia z Zarządem 

Melioracji i Urządzeń Wodnych.  

 W projekcie planu prac na rok bieżący zaplanowane jest wykonanie prac 

konserwacyjnych w podobnym rozmiarze. Plan musi zostać jeszcze zatwierdzony  

w Warszawie w Krajowym Zarządzie Gospodarki Wodnej, wówczas będzie można 

przystąpić do realizacji zadań.  

 Radny Henryk Ordon uważa, że decyzje dotyczące planowanych na ten rok zadań 

powinny zostać jak najszybciej zatwierdzone, żeby nie zalało rolników. Jeśli Liwa nie 

zostanie oczyszczona, to z kanału Palemona nie odjedzie woda i spowoduje zalanie pól  

i upraw.  

 Zastępca Dyrektora odpowiedział, że skoordynowanie działań na rzece Liwie  

i na kanałach będzie korzystne dla całego systemu. Roboty planowane na tych kanałach 

powinny zostać poprzedzone wykonaniem udrożnienia rzeki Liwy. Przekazał też,  

że objechał z Panem Adamem Małżem teren Gminy celem rozeznania problemowych 

miejsc w terenie.  

 Radny Henryk Ordon zapytał co będzie w Korzeniewie? 

 Pan Osesek odpowiedział, że obecnie nadzór wodny znajduje się w Kwidzynie 

przy ul. 11 Listopada 18. Natomiast pracownicy, którzy są w Korzeniewie głównie będą 

zajmowali się szlakiem żeglownym rzeki Wisły oraz oznakowaniem i utrzymaniem 

szlaku wodnego rzeki Wisły. Ponadto będą także „grupą wsparcia” do wykonywania 

prac na rzecz nadzoru wodnego w Kwidzynie.  

 Radna Katarzyna Rublewska podjęła temat jam w ziemi, które wykopują bobry 

zapytując, jak należy postąpić w sytuacji, gdy maszyna rolnicza wpadnie do rowu 

wskutek wykopania tej jamy. Kto odpowiada za to i jak wygląda sytuacja 

odszkodowania? Pan Osesek odpowiedział, że bóbr jest pod ochroną, a wszelkie kwestie 

dotyczące odszkodowań należy kierować do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Gdańsku. Instytucja ta posiada środki na indywidualne 

odszkodowania.  
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 Sołtys sołectwa Podzamcze, Pan Marek Kozłowski  poruszył kwestie corocznego 

niszczenia umocowań z belek podczas hakowania rzeki, których nikt potem nie 

naprawia. Zastępca Dyrektora zapewnił, że tych kwestii z pewnością dopilnuje Pan Małż 

ze swoim zespołem. Problem ten jest znany. W miarę możliwości finansowych będziemy 

się starali odbudowywać te umocnienia w najpilniejszych miejscach. Operator koparki 

zostanie poinstruowany jak posługiwać się sprzętem, aby nie pozostawiał szkód.  

 Pan Małż przekazał, że zmienimy technologie. Prace zostaną  tym razem 

wykonane sprzętem hydraulicznym i będziemy je nadzorować. Będziemy chcieli 

kompleksowo wykonać cały odcinek od ujścia rzeki do przejazdu kolejowego wraz  

z korytami i brzegami i taki wniosek do planu prac został złożony.  

 Sołtys sołectwa Gniewskie Pole, Pan Andrzej Gretkowski zgłosił swoje uwagi  

do jakość wykonywanych usług na rzece. Koparka przechodzi zawsze tylko jedną stroną, 

a drugą już nie. Zawnioskował o to, aby wyznaczyć osobę, która będzie nadzorować  

na bieżąco sprawy rzeki Liwy, np. sprawdzać czy jest nadmiar opadów i działać 

zapobiegawczo w takich sytuacjach. Jest to problem coroczny. Sołtys poruszył także 

kwestię utrzymania Katrynki w Pastwie.  

 

 

Pan Wojciech Pałka – Kwidzyński Związek Spółek Wodnych  Kwidzyn, 

Pan Pałka przekazał, że rok 2017 był trudnym rokiem na nizinie kwidzyńskiej. 

Spółki wodne wykonały pracę za kwotę 494 000 zł (z wpłat rolników). Podkreślił,  

że Spółki Wodne działają i się rozwijają.  Przez ostatnie trzy lata dochody sukcesywnie 

wzrastają, a zmiany, które nastąpiły w tym roku są dużą szansą dla tego terenu. 

Przypomniał, że w 2002 roku rzeka Liwa została wyjęta z działu melioracji i przekazana 

do działu wód o znaczeniu turystyczno – rekreacyjnym. Wówczas zaczęły się problemy  

z utrzymaniem tej rzeki.  Po wprowadzonych w tym roku zmianach rzeka będzie pod 

nadzorem jednej instytucji. Ponadto dyrektorem w Tczewie jest Pani Barbara Jezierska, 

która dobrze zna teren Gminy i jej problemy oraz Pan Osesek – doświadczony w pracach 

melioracji, co w takim składzie jest dla nas dużą szansą.  

 Pan Pałka podjął także omawiany wcześniej temat bobrów, które wyrządzają 

szkody w wielu miejscach na terenie Gminy. Największym problemem jest to, że RDOŚ 

jest zdania, że w na terenie gminy Kwidzyn nie ma problemu z bobrami. Jest  

to wynikiem tego, że mieszkańcy nie składają w tej sprawie wniosków. Podkreślił,  
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że jeśli tych wniosków będzie więcej, tym lepiej dla nas i problem bobrów zostanie  

w końcu dostrzeżony. Zaapelował do radnych i sołtysów aby namawiali mieszkańców  

do składania wniosków w tej sprawie. Zapewnił też o swoim wsparciu przy wypełnianiu 

wniosku i przypomniał, że wszelkie takie zdarzenia należy zgłaszać niezwłocznie.   

 Przedstawiciel Spółek Wodnych przypomniał, że głównym zadaniem Katrynki 

jest odwodnienie dawnego międzywala i odprowadzenie wód, wiec nie powinni  

go utrzymywać tylko rolnicy. Spółki Wodne skierują wniosek do Wód Polskich  

o określenie zasad konserwacji i utrzymania kanału Katrynka, czyli kto to ma robić  

i w jakich okresach. 

 Pan Pałka ponadto przekazał informację co się działo w terenie w minionym 

roku. Nadmienił, że wody opadowe, które trafiają na prywatne posesje należy 

zagospodarować na własnym terenie nieutwardzonym, do studni chłonnych lub 

zbiorników retencyjnych zlokalizowanych na terenie własnej nieruchomości, a nie  

do rowów. Nowością jest to, że Prawo wodne wprowadziło podatek od deszczu. 

Obowiązane do zapłaty podatku będą właściciele budynków o powierzchni ponad 3,5 

tys. m² oraz ci, którzy zabudowali swoją działkę w co najmniej 70 procentach.  

Sołtys sołectwa Rakowiec, Pani Elżbieta Szczukowska poruszyła kwestię 

przejazdu pod drogą koło Pani Błońskiej, kwestie zapchanej kanalizacji i zalanej 

przepompowni. Nadmieniła, że rolnicy płacą składki i dbają o swój teren, więc 

należałoby w końcu coś zrobić, aby ich nie zalewało.  

Pan Pałka odpowiedział, że wszystkie ze zgłoszonych awarii były załatwione 

przez Spółki Wodne na bieżąco. Przypomniał, że pieniądze ze Spółek Wodnych (z wpłat 

rolników) powinny trafiać tam, gdzie jest mienie rolników. W tej chwili jest tak,  

że  większość osób, które ma tam grunty nie jest w Spółkach i mają tylko roszczenia.  

Nadmienił, że obecnie 20% terenów, które odwadniają Spółki sporym nakładem pracy  

i środków - faktycznie należy do jego zakresu. Nie możemy brać na siebie 

odpowiedzialności za brak odprowadzania wód z budynków odpowiednim systemem. 

Powiedział, że na wszystkie zgłoszenia z Rakowca Spółki Wodne reagują od razu  

i staramy się na bieżąco je załatwiać.  

 Radny Jerzy Tumiłowicz poruszył kwestię problemowego odprowadzania wody  

z działki u syna oraz kwestie wykonywania usług na ziemi rolników.  

  

(stan radnych 11) 
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Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

21 grudnia 2017 roku do 25 stycznia 2018 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

Na wstępie przekazała, że w tym okresie odbyły się 4 przetargi: 

1) Na naprawę i remonty dróg gminnych (roczny przetarg) 

2) Na remonty budynków lokali mieszalnych i użytkowych. Na I przetarg nie wpłynęły 

żadne oferty. II przetarg jest w trakcie sprawdzania ofert – wpłynęły 2 oferty. 

3) „Zaprojektuj i wybuduj” w Szkole Podstawowej w Tychnowach – przetarg jest  

w trakcie sprawdzania  i przed podpisaniem umowy. 

4) Gmina Ryjewo ogłosiła dwukrotnie przetarg na zakup wyposażenia dla OSP  

w ramach projektu partnerskiego „Ograniczenie zagrożeń naturalnych na terenie 

Gmin Dolnego Powiśla (Gardeja, Kwidzyn, Sadlinki i Ryjewo)”. I i II przetarg został 

unieważniony, ponieważ złożone oferty znacznie przewyższały kwoty 

zabezpieczone na to zadanie przez poszczególne gminy. Zostanie przygotowany 

kolejny przetarg.  

Pani Wójt poinformowała, że przebywała na urlopie wypoczynkowym pomiędzy 

świętami, a Nowym Rokiem. Jednak cały czas pozostawała w kontakcie telefonicznym  

z pracownikiem urzędu oraz Prezesem OSP Rakowiec w związku z realizacją zakupu 

samochodu pożarniczego dla OSP Rakowiec.  

4 stycznia 2018r. – uczestniczenie z Panem Przewodniczącym w Wigilii Zarządu Gminnego 

OSP w Tychnowach.  

5 stycznia 2018r. –spotkanie z przedstawicielami Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania, 

Gminnego Ośrodka Kultury i Stowarzyszeniem Mieszkańców i Sympatyków Wsi Rakowiec 

w sprawie złożenia wniosków do konkursu do 15 stycznia 2018 roku. 

8 stycznia 2018r. – narada z pracownikami na temat realizacji poszczególnych inwestycji  

i specyfikacji do przetargów.  

12 stycznia 2018r. – spotkanie z Panem Wojciechem Pałka oraz Panem Stanisławem 

Olszewskim w sprawie rozwiązania problemu wody na działce, na której jest 
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zlokalizowana przepompownia.. Tego samego dnia odbyła się kolejna narada  

z pracownikami.  

15 stycznia 2018r. – spotkanie z Zarządem OSP w Rakowcu w kwestii odbioru auta.  

W godzinach popołudniowych odbyła się I sesja Młodzieżowej Rady Gminy po wyborach  

do II kadencji.  

17 stycznia 2018r. – odbyła się narada z dyrektorami szkół, omówienie m.in.  kwestii 

księgowania dochodów w placówkach oświatowych. 

18 stycznia 2018r. – odbiór auta dla OSP Rakowiec.  

23 stycznia 2018r. – spotkanie z udziałowcami Kwidzyńskiego Parku Przemysłowo – 

Technologicznego w Górkach dotyczące wyrażenia zgody na  zamianę dopłat do udziałów 

na objęcie nowych udziałów przez gminę w 2018 roku  (za 800 000 zł) i w 2019 roku  

(za 700 000 zł). Ponadto odbyło się wspólne posiedzenie komisji, na którym omówiono 

materiały przedłożone na dzisiejszą sesję.  

24 stycznia 2018r. -  odbyła się kolejna narada z dyrektorami w kwestio księgowania 

dochodów i naliczania płac.  

25 stycznia 2018r. - spotkanie ze wszystkimi partnerami projektu Wiślane Trasy 

Rowerowe, dla którego Gmina Kwidzyn jest liderem. Omówiono zakres prac, które będą 

realizowane w tym roku, celem przygotowania przetargów.  

Pani Wójt przekazała ponadto, że od 15 stycznia 2018r. do 12 maja 2018r. 

odbywa się w urzędzie kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej. W związku z tym 

oprócz realizacji bieżących zadań, odbywa się przygotowanie materiałów dla 

kontrolujących oraz informacji na tegoroczne zebrania wiejskie, które rozpoczną się 29 

stycznia 2018 roku. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania. 

 - Nie zgłoszono.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał 

1) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Baldram, 
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Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Wydra - projektant planu. 

Poinformowała, że do sporządzenia zmiany planu przystąpiono na wniosek 

przedsiębiorców planujących rozwój prowadzonych w granicach zmiany planu 

działalności usługowo-produkcyjnych. W granicach obszaru objętego zmianą planu 

utrzymano istniejące funkcje zabudowy mieszkaniowej, usługowej i produkcyjnej oraz 

dokonano zmiany przeznaczenia gruntów rolnych na cele usługowo-produkcyjne. 

Ustalenia zmiany planu nie naruszają ustaleń zawartych w Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kwidzyn 

przyjętego uchwałą Nr IX/43/2011 Rady Gminy w Kwidzynie z dnia 1 lipca 2011r.,  

w myśl którego tereny opracowania zmiany planu położone są w obszarze kontynuacji  

i uzupełnień zabudowy mieszkaniowej i usługowej. Strefa ta obejmuje zainwestowane 

obszary (wraz z ich rezerwami przestrzennymi), które pozwalają na dalszy rozwój 

zabudowy, stanowiący kontynuację dotychczas ukształtowanej struktury 

urbanistycznej. Zmiana miejscowego planu ma na celu rozwój istniejących zakładów 

usługowych i produkcyjnych. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 9 głosami „za” nadając jej numer XLVI/319/18. W głosowaniu udział 

wzięło 9 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu  

 

2) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kwidzyn w 2018 roku, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 10 głosami „za” nadając jej numer XLVI/320/18. W głosowaniu udział 

wzięło 10 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

Sprawozdanie z konsultacji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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3) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek  

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 

przyznawania i wypłacania, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 10 głosami „za” nadając jej numer XLVI/321/18. W głosowaniu udział 

wzięło 10 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

4) w sprawie nabycia nieruchomości z przeznaczeniem na budowę ścieżki pieszo - 

rowerowej, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 10 głosami „za” nadając jej numer XLVI/322/18. W głosowaniu udział 

wzięło 10 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

5) w sprawie planu pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rublewska odczytała plan 

pracy i kontroli Komisji na 2018 rok.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 10 głosami „za” nadając jej numer XLVI/323/18. W głosowaniu udział 

wzięło 10 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  
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Ad. 8. Wolne wnioski.   

 Radny Muchowski podziękował w imieniu mieszkańców Górek za wybudowanie 

drogi. 

 Radny Tumiłowicz zabrał głos w kwestii zajęć realizowanych w ramach „Sportu 

po 16”, który to temat omawiany był na posiedzeniu komisji, na którym był nieobecny. 

Radny przekazał, że na posiedzeniu komisji w grudniu nie wnioskował o zmniejszenie 

ilości zajęć „Zumby” w Nowym Dworze, lecz o zmniejszenie ilości godzin zajęć z jazdy 

konnej w Brachlewie. Dodał, że podobne zajęcia odbywają się w Rakowcu dwa razy  

w tygodniu po 1,5 godz.  Jeśli wszędzie te zajęcia odbywałyby się po godzinie to nie 

byłoby konieczności ucinania tej godziny w Nowym Dworze.  

 Pani Wójt nadmieniła, że właśnie do tego zmierzamy, aby wszystkie zajęcia 

trwały po 1 godzinie. Przypomniała, że radny Tumiłowicz zwracał uwagę, na to, że jest 

zbyt dużo godzin zajęć z jazdy konnej w Brachlewie, a osoba prowadząca te zajęcia ma 

pełen etat godzinowy. Wójt Gminy dodała, że wprowadzając wnioskowane przez 

radnych oszczędności uznała, że po 1 godzinie zajęć w każdej szkole będzie 

wystarczająco. Każdy mieszkaniec może skorzystać z zajęć w szkole w wybrany dzień 

który mu najbardziej odpowiada. Dlatego właśnie została obcięta jedna godzina zajęć  

w Nowym Dworze i nie nastąpiło to z dnia na dzień.  

 Radna Rublewska zapytała, gdzie nastąpiła oszczędność po obcięciu tej godziny 

zajęć i jaki jest na to argument? Pani Wójt odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym nie 

udzieli na to odpowiedzi, ponieważ zawarta będzie ona w sprawozdaniu z realizacji 

Programu „Sportu po 16” za rok 2017. Sprawozdanie zostanie przedstawione na sesji  

w miesiącu lutym.  

 Przewodniczący Rady proponuje, że w przyszłości należałoby albo obciąć zajęcia  

wszystkim, albo dodać. Obecnie przywracając 1 godzinę zajęć w Nowym Dworze nie 

„zbiedniejemy”, a zmniejszyć należałoby godziny zajęć w Brachlewie.  

 

Ad. 9. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XLVI sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 
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